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ACTA DE LA REUNIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL CONSELL ESCOLAR 

DEL DISTRICTE DE NOU BARRIS 
 
 
Data: 28 d’abril de 2016 
Lloc: Sala d’Actes de la Seu del Districte Municipal de Nou Barris 
Hora: 17’30 h. 
 

- Presideix:  

- Sra Àngels Rabadà, Consellera d’educació Districte de Nou Barris 

 
Assistents: 
 
Pel sector de la Direcció de centres escolars públics 

- Elena Ràfols Canela. Direcció C. públics. EBM Aqüeducte 

- Jordi Moncosí. Direcció C. públics Institut Barcelona-Congrés. 

 

Pel sector de la Direcció de centres escolars concertats 

- Joan Vives Miracle. Direcció CC Bemen 3 
- José Luis Fructuoso Catalan. Direcció CC Sant Lluís 

 
Pel sector del Professorat de centres escolars públics 

- Empar Navarro Gil. Professorat pública Institut Escola Turó de les Roquetes 

 

Pel sector del Professorat de centres escolars concertats 
 
Pel sector dels pares i mares centres públics 

- Meritxell López Cava. Repr. AMPA, escola Víctor Català 
 

Pel sector dels pares i mares centres concertats 

- Raül Climent Rubio. Repr. AMPA CC Cor Maria Sabastida 
 

Pel sector PAS públics 
 

Pel sector alumnat de centre públic 

 

Pel sector dels sindicats 

- Glòria Seguí Ferrer. Sindicats. CCOO 

- Montserrat Terrones Freijó. Sindicats. CCOO (PAS) 

 

Pel sector dels consellers 

- Àngels Rabadà Nuñez, consellera d’educació (Barcelona en comú) 
- Juan Medina Rodríguez, conseller (Barcelona en comú) 
- Mario García Gómez, conseller (grup PSC) 
- Raul Medina Román, conseller (grup C's) 

- Joaquim Sangrà Morer, conseller (grup ERC) 

 
Districte de Nou Barris 
 
Pl. Major de Nou Barris, 1 
08042 Barcelona 
93.291.68.00 
www.bcn.cat/noubarris 
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- Adrià Ventura Ramos, conseller (grup CDC.) 

 

Pel sector entitats 

- Andreu Varela, Plataforma Xarxa 0-18, Nou Barris 

 

Pel sector de l’Ajuntament 
 

Pel sector de l’administració educativa 

- Cesca Garcia Latorre, SE (CRP) Nou Barris 

 
Convidats: 

- M Jesús Sanz. Consorci d’educació 
- Saul Dalmau. Consorci d’educació 
- M Jesús Mesonero, per Pep Vinyals (USTEC) 

 
Secretària: 

- Maria Iborra Cano, Consell Escolar Municipal de Nou Barris 
 
ORDRE DEL DIA 

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de la darrera sessió, Àngels Rabadà, 
Vicepresidenta del CEMD. 

2. Punt Únic: Proposta de Pla de xoc per a la millora de l’educació a Nou Barris. 
Xarxa 0-18 

3. Torn obert de paraules 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
PRIMER PUNT.- 
La consellera planteja que si ningú té cap esmena es pugui aprovar l’acta anterior. 
Al punt quart de l’acta d’anterior s’hauria de posar el comentari de Mario García Gómez, 
conseller (grup PSC), a l’apartat 9, sobre que no estaria d’acord en rebaixar l’edat d’entrada a 
una UEC. 
Finalment, l’acta s’aprova sense més esmenes 
 
SEGON PUNT.- 
Es reprèn el debat sobre la Proposta de la Xarxa 0-18, acceptant l’aportació que ha fet arribar 
Àlex Vidal per l’apartat 9. 

9.-Jordi Moncosi assenyala que els canvis per tenir una UEC a cada Institut no 
es poden fer a tots els centres, i en tot cas demanen més places per als que 
tenen 14 anys. 
Mario García Gómez, conseller (grup PSC), vol deixar patent la necessitat de la 
tasca dels professionals dins de l’escola, així com també planteja que socialment 
ens hauríem de plantejar en què s’ha fallat per enviar a un noi a una UEC amb 
12 anys. Diu també recolzar la proposta de l’Àlex Vidal. 
Andreu Varela, Plataforma Xarxa 0-18, Nou Barris, vol deixar clar que l’estructura 

no funciona, que qui té dificultat per mantenir l’atenció a l’aula també té dret a 

una alternativa per a ell, que si no l’única alternativa que queda és l’expulsió. 

Juan Medina Rodríguez, conseller (Barcelona en comú), proposa intentar que el 
concepte de l’UEC entri dins de l’espai de l’institut, treure l’edat, sumar el que 
proposa l’Àlex Vidal i demanar més recursos. 
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M Jesús Sanz. Consorci d’educació, recorda que a la primera reunió que va tenir 
la Xarxa 0-18 amb la nova gerent del Consorci, Mercè Massa, és va demanar 
priorització i concreció. 
Andreu Varela, Plataforma Xarxa 0-18, afegeix que la regidora del districte els va 
encomanar de tractar els temes d’educació. 
Empar Navarro Gil. Professorat pública Institut Escola Turó de les Roquetes, diu 

que es poden fer més places d’UEC, però no s’ha de perdre de vista la 

necessària integració social. 

Cesca Garcia Latorre, SE (CRP) Nou Barris, creu que si la proposta del Pla de 

xoc s’aprova, es podran tenir les necessitats del districte i establir prioritats, i 

anar a cada lloc que correspongui amb les qüestions de cada un d’ells. Es podria 

anar a regidoria, dir el que veu la comunitat, i el què correspon a Consorci, ho 

hauria de respondre. 

11.-Expulsats. Jordi Moncosí. Direcció C. públics Institut Barcelona-Congrés, 

pensa que podrien anar a algun lloc a fer deures i reflexionar, com a mesura 

temporal, en lloc de l’expulsió. Diu que en altres llocs ha funcionat. 

Andreu Varela, recorda que el ràtio d’expulsions a Nou Barris no és superior a la 

de la resta de la ciutat. 

12.- 

13.- 

14.-La consellera d’educació assenyala que el tema dels integradors socials va 

sortir als debats del PAM-PAD, que s’estaria d’acord a augmentar el nombre, així 

com més presència de Serveis Socials a les escoles. 

15.-Es diu que el personal auxiliar és personal educatiu. 

16.-Es creu que s’hauria de tenir USEE a primària, per les dificultats que tenen. 

17.-El temps de substitució de les baixes, ha de disminuir pels problemes que 

suposa, sobretot, als centres de màxima complexitat. 

18.-La disminució de les ràtios: es demana poder blindar les ràtios 

 Necessitats dels Centres 

19.-Es demana la informació sobre fluxos de matrícula de primària a secundària 

perquè no arriba als centres. 

20.-La compensació amb projectes i estudis als centres d’alta complexitat, en la 

línia del Batxillerat en Arts escèniques de l’institut Pablo Ruiz Picasso. 

21.-L’estabilització de les plantilles comporta un debat entre direccions, 

professorat i sindicats, ja què tenen punts de vista diferents, i la normativa 

dificultaria alguna de les idees d’aquest punt. S’hauria de redactar diferent per 

poder ser acceptat per la majoria. 

22.- Cesca Garcia Latorre, SE (CRP) Nou Barris, diu que caldria sumar el tema 

de la formació a aquest punt, entregant la seva proposta per escrit a la Xarxa. 

23.- 

24.-En aquest punt, i ja d’entrada, els representants del Consorci d’educació 

estarien d’acord amb el qüestionari de valoració. 

25.-En assegurar la connectivitat, es demana de parlar més de la “fractura 

digital”. 

26.- 

27.- 
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28.- 

Joan Vives Miracle. Direcció CC Bemen 3, que en tot el text no es parla dels 
Centres Concertats, que fan el mateix servei. 
Andreu Varela, creu que les demandes dels CC han d’estar incloses. 

 Necessitats del territori: 
29.-Lligat a aquest punt, la Consellera parla del Pla de barris, que atendrà certes 
necessitats de caire social, més que les lligades a les construccions. 

 Necessitats formatives i organitzatives de les famílies: 
30.-Es creu que, a part de cursos de parentalitat, hauria d’haver espais 
d’acompanyament. Es redactaran diferent els apartats. 

 Necessitats territorials 
  31.-Es creu que s’hauria de revisar el punt 29 i 31 per fer un únic punt. 
 
Els components de la Xarxa 0-18 s’hauran de trobar per a redactar certs punts. Es crea una 
Comissió formada per Empar Navarro, Jordi Moncosí, Cesca Garcia i Montserrat Terrones. 
Saul Dalmau. Consorci d’educació, diu que els recursos necessaris s’haurien d’especificar més 
i concretar la demanda, i ofereix col·laboració. 
 
Es dona per aprovat  provisionalment el document del "Pla de Xoc" a l'espera que la comissió 
incorpori les esmenes debatudes i aportades en el debat que hem mantingut. 
El redactat final s'enviarà a tots el membres del consell Escolar i en termini de 48h, si no hi ha 
cap esmena al redactat (no al contingut, que ja s'ha debatut avui) un cop exhaurit el termini, es 
donarà per aprovat definitivament i es presentarà a la regidora del districte i a la gerent del 
CEB, per tal que estableixin els mecanismes per donar resposta al document. 

 
TERCER PUNT.- 

Àngels Rabadà, Consellera d’educació Districte de Nou Barris, explica que l’escola Antaviana 

ha rebut el premi Baldiri i Reixac. 

 

Àngels Rabadà, Consellera d’educació Districte de Nou Barris, proposa nova data pel proper 

CEMD: 14 de juny a les 17’30 h. 

 

Saul Dalmau, explica que dins la nova organització del Consorci d’educació ell serà el nou 

Coordinador d’acció educativa, encara que aquest nom és provisional, ja què s’han d’acabar de 

definir les funcions. Diu que està a Nou Barris per petició pròpia, encara que M Jesús Sanz 

també ho havia sol·licitat. Aquesta explica que li farà traspàs dels temes que estava portant. 

 

Jordi Moncosí es felicita d’haver pogut parlar d’educació i no haver rebut únicament informació 

 

Maria Iborra Cano, Consell Escolar Municipal de Nou Barris, demana que consti en acta la 
demanda d’excusar l’absència de Lucas Martínez (Serveis a les Persones i Territori del 
Districte) i d’Àlex Vidal (de Serveis Educatius del Districte), així com d’Anna Blasco, que també 
s’excusa. 
 
I no havent-hi més temes a tractar, finalitza la sessió sobre les 20 h. 
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 Maria Iborra 

Secretària del CEMD 
 


